
Liiton pöytäviiri 
 
Huomionosoitusvaliokunta esittää, että liitto luopuu pöytäviirien jakamisesta. Perusteluna 
valiounta esittää, että viirien myöntäminen ja jakaminen on yleisesti aikojen saatossa hävinnyt 
käytäntö. Lisäksi liitolla ei ole tietojemme mukaan ohjeistusta viirien jakoperusteista ja niiden 
jaosta. Lisäksi tilannetta hankaloittaa merkittävästi se, että liitolla ei ole tiedossa rekisteriä kenelle 
ja mille tahoille viirejä on jaettu. 
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